10D8N LIFETIME EXPERIENCE IN ARCTIC CIRCLE (SEOH-QR)

Valid from Jan 2026 有效期从 2026 年 01 月

10 天 8 晚 毕生难忘北极圈之旅 (SEOH-QR)

COUNTRIES: Norway, Sweden, Finland

国家:挪威,瑞典,芬兰

Features:

- ▼ Embark on a hunting experience to spot or chase after the Aurora Borealis in the Arctic Circle.
- → A visit to the coolest Snow Hotel in the white winter world.
- ✓ Meet and take photo with Santa at the Santa Claus Office, as well as bring home a photograph as memory.
- ✓ Meet the world largest bear ~ the polar bear at Ranua National Park.
- ✓ Learns the history, nature, people, climate, and culture of Lapland as well as of Arctic knowledge.
- ✓ World's best experience for 5 times ~ Arctic King Crab Safari, Ice Fishing Safari, Snowmobile Safari, Reindeer Safari & Husky Sledge ride.
- ✓ A lifetime experience to spend 2 nights in the unique Igloo style or glass accommodation, an authentic overnight experience to stare at the sky while laying on bed, more relax way to spot the aurora.
- ✓ Embark on the journey of explorer aboard the Ice Breaking Cruise, Ice water swimming & effortless floating, walking on Ice, take impressive photos and relax in cinema while viewing the short film.

特色:

- ✔ 体验踏上猎捕极光的旅程,在北极圈内有机会亲眼目睹并追逐极光。
- ✓参观世界上最冷最酷的冰雪酒店。
- ▼ 在圣诞老人办公室与圣诞老人亲密合影,还能带回照片作为纪念。
- ▼在拉努阿野生动物园与世界上最大的北极熊会面。
- ▼学习拉普兰及北极的历史、人文、气候和文化的知识。
- ✔ 体验世界最佳五重奏 ~ 捕捞帝王蟹、冰上钓鱼、刺激雪地摩托、拉普兰驯鹿拉雪橇和哈士奇犬拉雪橇之旅。
- ▼体验一次毕生难忘的夜晚,在独特的冰屋风格或玻璃住宿中度过两晚,真正的过夜体验可以躺在床上仰望天空,更轻松地欣赏极光。
- ▶ 踏上破冰游轮的探险之旅,体验冰水游泳与轻松漂浮,在冰面行走,拍摄令人印象深刻的照片,并在影院内观看短片放松身心。

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	 Kuala Lumpur → Oslo, Norway (Via Doha) ➤ City Tour of Oslo ~ to view the Akerhus Castle, Aker Brygge Harbor, The Royal Palace, City Hall Square, Karl Johan Street. ➤ Fram Museum (entrance included) ~ it is a museum telling the story of Norwegian polar exploration 	Meal onboard D: Local	Radisson Blu Hotel, Oslo Alna - 4* or similar
	吉隆坡 → 奥斯陆,挪威 (途径多哈) ▶ 奥斯陆市区 ~ 观看阿克斯胡斯城堡、阿克尔码头、奥斯陆皇宫、市政厅广场、卡尔约翰街。 ▶ 弗拉姆博物馆 (含门票) ~ 一座以挪威极地探险为主题的博物馆。	机上用餐晚: 道地	丽笙蓝光酒店, 奥斯陆奥纳 - 4*或同级

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
2	Oslo (2 hours 20 minutes) → Kirkenes	B: Breakfast	Scandic Hotel,
	> Arctic King Crab Safari (entrance included) ~ named as the	Box	Kirkenes
	world's best experience! Our original and famous King crab	L: King Crab	- 4* or similar
	safari is one of our specialties! In this ultimate King crab	D: Hotel	
	fishing experience, you will be taken by snowmobile sledge		
	out on the icy fjord. Witness your hosts sawing a hole in the ice		
	and pull up a huge bucket of the crabs. Pose with one and head		
	back to the base for a feast of succulent Arctic King Card!		
	(Includes: Hot Soup, Warm Clothing, Helmet & Snowmobile		
	Ledge)		
	l		
	· · · · · · · · · · · · · · · · · · ·		
	hotel in the world! To see the beautifully decorated snow		
	suites and the largest ice bar in Norway. Admire the snow		
	and ice art and pay a visit to the souvenir shop dedicated to		
	native craft. (Subject to Snowfalls condition)		
	 奥斯陆 (2 小时 20 分钟) → 希尔克内斯	 早: 便当	 斯堪迪克酒店,
	▶ 捕捞帝王蟹 (含门票) ~ 这活动将是行程的特色之一。抵达后,乘	午: 帝王蟹	希尔克内斯
	坐雪地摩托雪橇前往帝王蟹捕捞地点。经验丰富的导游将会向我们	晚:酒店	- 4*或同级
	展示如何从冰洞里捕捞帝王蟹,保证一定有收获!之后我们将返回	, , , , , , ,	
	餐厅享受以最地道方式烹煮的帝王蟹。		
	(含: 热汤、保暖服、头盔及摩托雪橇)		
	. Medicate I they been been a factor of the control		
	i '		
	店! 欣赏装饰精美的冰雪套房和挪威最大的冰吧。您可感受到精湛		
	的冰雕艺术以及对冰雪艺术和付出 (视降雪情况而定)。 		
3	Kirkenes (200km) - ≘ - Inari, Finland (91km) - ≘ - Saariselka	B: Hotel	Northern Light
	➤ Ice Fishing Safari (entrance included) ~ experience in sledge	L: Local	Village,
	pulled by snowmobile and learn to fish like the locals! We will	D: Hotel	or similar
	along the Ivalo River to try a very popular winter activity,		Glass Style
	ice-fishing. Bore a hole through the ice and try your fisherman's		Accommodatio
	skill on ice-fishing!		/ locommodation
	(Includes: Thermal Clothing and Hot Berry Juice or Hot Soup)		
	** If the hotel in Saariselka is fully booked, we will arrange a		
	accommodation in Lapland Region **		
	 希尔克内斯 (200 公里) - = - 伊纳里,芬兰 (91 公里) - = - 萨里塞尔凯	早: 酒店	北极光度假村
	冰上钓鱼 (含门票)~体验由雪地摩托拉动的雪橇,并像当地人一样	午: 道地	或同级玻璃方式
	学习冰上垂钓的乐趣!我们将沿着伊瓦洛河前行,导游会指示如何		住宿
	寻找到最佳地点,然后在冰上钻孔,之后耐心地坐在冰天雪地里,	34, 1975	1-4-2 1-4
	期待鱼儿上钩!(含:保暖服和热果汁或者热汤)		
	如果萨里塞尔凯酒店已满房,我们将安排拉普兰地区的酒店替代		
	ANNO LEGISSIANI CHANDO MINICALLEGISCA INCIDIALINA		
4	Saariselka (270km) - ≘ - Rovaniemi	B: Hotel	Scandic
	Reindeer Safari (entrance included) ~ visit an authentic	L: Reindeer	Rovaniemi City
	reindeer farm and meet people living on the farm and their	Meat	Hotel,
	wild and trained safari reindeer. Get close to the reindeer	D: Chinese	Hand-picked
	and participate on a reindeer safari sledge in the wilderness		or similar
	while enjoying beautiful landscapes.		
_			

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	 Snowmobile Safari (2 persons per snowmobile) ~ experience the thrill of riding a snowmobile. Speed along streams of frozen rivers through snowy forests, where opportunities for photos are abundant during short stops we make. (Includes: Warm Thermals) Aurora Hunting ~ in the evening, we will take you to the nearby wilderness where we will have the best view on the sky. during the evening, your guide will explain about the arctic nature and history of the local people. You will also have a time to roam around the campfire place and take photos. (Includes: Warm Clothing, Snacks & Hot Drinks) ** If the hotel in Rovaniemi is fully booked, we will arrange a accommodation in Lapland Region ** 		
	拉普兰地区 拉普兰驯鹿场(含门票)~参观正宗的拉普兰驯鹿场并与农场内的人民交流如何训练野生驯鹿。您将有机会体验驯鹿拉雪橇奔驰在旷野中,并欣赏美丽的景色。 雪地摩多(2人共乘1车)~您可以体验驾驶雪地摩托穿过白雪覆盖的森林和冰冻的河流,享受惊险刺激的旅程。沿途停下来欣赏壮观的景色及拍照打卡留念。(含:保暖衣) 捕捉极光~晚上,我们将带您到附近的荒野之地,在那里我们将有最佳的天空观景。导游将解释当地人的北极生活习惯和历史。您还可以在壁炉旁漫步和拍照打卡。(含:保暖服,小吃和热饮) **如果罗瓦涅米酒店已满房,我们将安排拉普兰地区的酒店替代**	早: 酒店 午: 驯鹿肉 晚: 中餐	斯堪迪克 罗瓦涅米酒店, 精选酒店或同级
5	Rovaniemi Arktikum Science Museum (entrance included) ~ a science centre and museum that lets you experience northern nature, culture, and history up close. The exhibitions provide the history, nature, people, climate, and culture of Lapland as well as of Arctic knowledge.	B: Hotel L: Buffet D: Local	Scandic Rovaniemi City Hotel, Hand-picked or similar
	 Santa Claus Village ~ a walk-in park is like living the childhood winter dream, you can meet Santa Claus and cross the magical Arctic Circle. Santa Claus Post Office ~ send friends and relatives greetings. 		
	All post will be stamped with a postmark of the Santa Claus Post Office. Santa Claus Office ~ you can see and make a wish with the old		
	man, every day of the year. Our eleves can create a lasting memory of your meeting with Santa Claus. (Includes: Photo with Santa Claus based on per family per photo)		
	➤ Husky Park (2 persons per sled) ~ experience the husky sleigh ride.as a musher, you will get to control your own team of dogs and experience the excitement with them as they wait eagerly to pull you off at a speedy but safe pace. (Includes: Juice & Cookie). ** Subject to snowfalls condition during the non-snow period, the sled will be replaced with a carriage ride ** ** If the hotel in Rovaniemi is fully booked, we will arrange a accommodation in Lapland Region **		
	罗瓦涅米	早: 酒店 午: 自助餐 晚: 道地	斯堪迪克 罗瓦涅米酒店, 精选酒店或同级

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	 圣诞老人村~在村子中漫步,就像过着儿时的冬日梦,您会遇见圣诞老人和穿越神奇的北极圈。(含:跨越北极圈证书) 圣诞老人邮政局~所有的信件都会盖上特别的北极圈邮戳,您可以订购一封圣诞老人亲自在圣诞节前邮寄的圣诞信向您的亲朋好友传递喜悦。 圣诞老人办公室~有机会和圣诞老人会面并许愿,也可与圣诞老人亲密合影,留下一个难忘的回忆。(含:每个家庭一张与圣诞老人的合照) 哈士奇公园(2人共乘1辆雪橇)~近距离的接触并了解如何训练哈士奇成雪橇犬。换上专业的技术装备以及在教练的指导之下,体验这项最时尚刺激且雪地哈士奇犬拉雪橇。(含:果汁和饼干) ***视降雪季节期间的降雪情况而定,雪橇活动将以马车体验替代。** ***如果罗瓦涅米酒店已满房,我们将安排拉普兰地区的酒店替代** 		
6	Rovaniemi (70km) - # - Ranua (145km) - # - Tornio Ranua National Park (entrance included) ~ the northernmost zoo nestled in a beautiful, forested location; you will meet the native wildlife such as brown bear, snowy owl, lynx and moose and even have the chance to feed the polar bears.	B: Hotel L: Local D: Hotel	Park Hotel, Tornio - 4* or similar
	罗瓦涅米 (70 公里) - 鲁 - 拉努阿 (145 公里) - 鲁 - 托尔尼奥	早: 酒店 午: 道地 晚: 酒店	公园酒店, 托尔尼奥 - 4* 或同级
7	Tornio (45km) - □ - Batskarsnas, Sweden (170km) - □ - Rovaniemi, Finland Icebreaker Cruise (entrance included) ~ experience the Ice Breaking Cruise in the midst of vast open arctic sea-scenery! You'll have the chance for the exciting experience of swimming in freezing cold waters, dressed in warm impermeable survival suits. At the end of the tour, the captain will horon each cruise participant with an Icebreaker certificate. ** If the Igloo in Rovaniemi is fully booked, we will arrange a accommodation in Lapland Region **	B: Hotel L: Meatballs D: Hotel	Santas Igloo Arctic Circle, Rovaniemi or similar Igloo Style Accommodation
	托尔尼奥 (45 公里) - 雲- 巴特斯卡斯纳斯,瑞典 (170 公里) - 雲- 罗瓦涅米,芬兰 ➤ 破冰船 (含门票) ~ 开始激动人心的活动!穿上保温防渗漂浮衣,挑战北冰洋冰泳,感受冰点的温度。每位旅客将获颁船长签名到北极点 90 度的珍贵证书,成为全球极少数到达北极极点的项级旅行者。 **如果罗瓦涅米冰屋已满房,我们将安排拉普兰地区的酒店替代**	早: 酒店 午: 肉丸 晚: 酒店	北极圈圣诞老人 冰屋,罗瓦涅米 或同级冰屋住宿
8	 Rovaniemi (1 hour 15 minutes) → Helsinki City Tour of Helsinki ~ to view the Sibelius Monument Park, Senate Square, Market Place, Uspenski Cathedral, Finnish National Opera House and Helsinki Cathedral. Temppeliaukio Church (entrance included) ~ is built directly into solid rock, also known as Rock Church. ** Closed Every Sunday ** If closed, it will be replaced by an alternative sightseeing option. 	B: Hotel L: Buffet D: Seafood	Radisson Blu Seaside Hotel, Helsinki - 4* or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	罗瓦涅米 (1 小时 15 分钟) → 赫尔辛基 冰 赫尔辛基市区 ~ 观看西贝柳斯纪念碑公园、议会广场、集市广场、乌斯别斯基教堂、芬兰国家歌剧院和赫尔辛基大教堂。 本殿广场教堂 (含门票) ~ 教堂修建在一个巨大的岩石中,俗称岩石教堂。** 每周日休息 ** 将以其他景点替代。	早: 酒店 午: 自助餐 晚: 海鲜餐	海滨丽笙蓝光 酒店,赫尔辛基 - 4*或同级
9	Helsinki → Kuala Lumpur (Via Doha) 赫尔辛基 → 吉隆坡 (途径多哈)	B: Hotel L: NIL Meal onboard 早: 酒店 午: 自理 机上用餐	
10	Arrive Kuala Lumpur 抵达吉隆坡		

Other Information:

- 1 | Seasonality: Spring (Mar May) / Summer (Jun Aug) / Autumn (Sep Nov) / Winter (Dec Feb)
- 2 Currency: Euro (EUR), Norwegian Krone (NOK)
- Tour commentary will be conducted in English with simple Mandarin or Cantonese translation by Tour Manager from Parlo Tours.
- 4 All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- 5 The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour.
- Parlo Tours can modify the sequence, amend or cancel hotel accommodations, meals, and sightseeing activities in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
- Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, illness, adverse weather conditions, or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
- Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media. Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
- 9 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

其他讯息:

- 1 | 季节:春季(三-五月)/夏季(六-八月)/秋季(九-十一月)/冬季(十二-二月)
- 2 │货币: 欧元 (EUR), 挪威克朗 (NOK)
- 3 行程将由 Parlo Tours 的导游经理用英语进行讲解,并理提供简单的中文或粤语翻译。
- 4 所有图片仅供参考,实际可能有所不同。
- 5 \ 行程安排严格以可用性为准,Parlo Tours 在旅行规划或进行的过程中如有需要,可能会收取额外费用。
- 6 Parlo Tours 会根据不可预见的情况(高峰期、贸易展览会、重大活动或不可抗力活动)修改行程顺序、更改或取消酒店住宿、用餐和观光活动。
- 7 Parlo Tours 不对个人因交通延误、更改、疾病、恶劣天气条件或不可抗力活动而产生的额外费用负责,参加旅行的人需要自行承担风险。
- 8 | Parlo Tours 不对行程、宣传册或其他媒体中的遗漏或错误承担责任。Parlo Tours 保留根据需要更正此类错误的权利。
- 9 请详细阅读 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款和公司政策。

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司 197501002374(24106H) KPL0218 (outbound)